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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor kontrolní ZHMP   

ZÁPIS z 20. jednání 

Výboru kontrolního ZHMP konaného dne 17. 2. 2021 v 12:30 hod. 

Malá zasedací místnost Rady HMP, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Ing. Ondřej Prokop, Mgr. Marta Gellová, Bc. Michaela Krausová, Mgr. Martin Benda, Bc. Tomáš 

Štampach, Ing. Pavel Richter  

Omluveni:   

Nepřítomni:   

Hosté: xxxxxxxxxxxxxxxxxx    

Jednání řídil: Ing. Ondřej Prokop, místopředseda Výboru kontrolního ZHMP      
 

Text zahájení: 

Místopředseda KV přivítal přítomné členy na 20. jednání KV v aktuálním volebním období. Konstatoval, že KV je 
usnášeníschopný a je možné zahájit jednání. Požádal přítomné o uctění památky JUDr. Jaroslavy Janderové. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

2. Podnět na prodej a pronájem stadionu Ďolíček 

3. Petice na podporu RockOpery Praha 

4. Pronájem prostor COPA 

5. Zpráva ředitelky OKC o výkonu kontrolních činností 

6. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, místopředseda Výboru kontrolního ZHMP 
 
Místopředseda KV představil program jednání, nebyly vzneseny žádné připomínky ani návrhy na doplnění. K zápisu z 
předchozího jednání KV nebyly uplatněny žádné připomínky. Ověřovatelem zápisu byla určena Mgr. Marta Gellová.  

Usnesení č. U-VK-0089 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

1.  program jednání Kontrolního výboru podle přílohy č. 1 tohoto usnesení 
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2.  zápis ze zasedání Kontrolního výboru ze dne 8. 12. 2020, uvedený v příloze č. 2 tohoto usnesení 

I I .   s t a n o v u j e  

Mgr. Martu Gellovou ověřovatelkou zápisu 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2. Podnět na prodej a pronájem stadionu Ďolíček 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, místopředseda Výboru kontrolního ZHMP 
 
Předmětem tohoto bodu jsou 2 podněty, a to podnět na prodej stadionu Ďolíček a s tím související žádost o vyžádání 
si podkladů ze soudního spisu a dále podnět na správnost postupu při uzavření podnájemní smlouvy uvedeného 
Stadionu. 
 
Místopředseda KV uvedl, že podnět na prodej stadionu Ďolíček byl řešen již mnohokrát, v současné době je podnět 
přerušen z důvodu probíhajícího soudního sporu. Dále dal slovo zástupci České fotbalové unie 1910 o.z., podateli 
podnětů.  
 
Podatel uvedl, že předmětem sporu je možnost nahlédnutí do spisu, přičemž toto nebylo podateli podnětu 
umožněno. V současné době probíhá ping-pong mezi Krajským soudem v Plzni a Ministerstvem spravedlnosti, které 
v prosinci 2020 věc vrátilo Krajskému soudu. Současně probíhá spor o poskytnutí informací s hlavním městem 
Prahou, který je v současné době u Nejvyššího správního soudu. 
  
Druhý podnět směřuje vůči podnájemní smlouvě na některé nemovitosti v areálu stadionu Ďolíček. Hlavní město 
Praha je podle jeho názoru poškozena o 2 až 3 miliony korun. Současně má za to, že podnájemní smlouvu mělo 
schválit zastupitelstvo hlavního města Prahy, což se v tomto případě nestalo, neboť ji podepsal pouze ředitel odboru 
HOM. 
 
Mgr. Benda se dotázal, zda byl přizván ředitel HOM, který podnájemní smlouvu podepsal, případně radní Chabr. 
 
Místopředseda KV uvedl, že ředitel HOM byl přizván, současně citoval z vyjádření HOM, že v dané věci se neaplikuje 
smluvní podmínka, namítaná podatelem, neboť se nejedná o nájem, ale o podnájem. Současně uvedl, že součástí 
podkladů je i vyjádření radního Chabra. 
 
Bc. Krausová uvedla, že s problematikou seznámila radního Šimrala, který to vzal na vědomí. 
 
Mgr. Benda uvedl, že by bylo vhodné získat vyjádření ředitele LEG, pokud věc snese odkladu. 
 
Podatel uvedl, že je obvyklé, aby vlastník obdržel nějaké finance z a dalšího podnájmu jeho majetku. Je evidentní, že 
někdo vydělává na majetku hlavního města Prahy. Bylo by vhodné, aby zastupitelstvo hlavního města Prahy schválilo 
a tím veřejně deklarovalo, že podporuje Bohemians 1905. 
  
Bc. Krausová se zeptala, zda byl podnět projednán na Výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu 
podnikání ZHMP, pokud ne, bylo by mu vhodné podnět postoupit. 
 
Místopředseda KV uvedl, že s ohledem na nejasnosti bude vhodné vyžádat si stanovisko LEG a Výboru pro správu 
majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP. 
 
Bc. Krausová navrhla vyžádat si vyjádření radního Šimrala. 
 
Mgr. Benda se dotázal ještě k prvnímu podnětu, zda je úmyslem podatele, aby si dokumenty ze spisu, které mu soud 
neposkytnul, vyžádalo hlavní město Praha.  
 
Podatel to potvrdil. Požadované dokumenty mu soud odmítá vydat, neboť není účastník řízení. 
 
Mgr. Benda navrhnul v této věci oddělení hlasování. 
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Místopředseda KV uvedl, že nepovažuje za správné vlamovat se do probíhajícího soudního sporu, případně aby na 
úřadě kolovaly materiály ze soudního spisu. 
 

Usnesení č. U-VK-0090 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

žádost o přezkoumání odkupu stadionu Ďolíček, jejíž předmětem je požadavek na vyžádání si zápisu z jednání 
správního orgánu Krajského soudu v Praze 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

I I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  

odkup stadionu Ďolíček byl v minulosti Kontrolním výborem projednáván a byl přerušen z důvodu probíhajících 
řízení jiných orgánů 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

I I I .   n e s o u h l a s í  

s vyžádáním si dokumentu dle požadavku podatele, neboť jej ke své činnosti nepotřebuje 

přijato, pro: 4, proti: 0, zdržel se: 2, mimo místnost: 0 

 

I V .   p o ž a d u j e  

ve věci podnětu na podnájem stadionu Ďolíček vyjádření odboru LEG a radního Šimrala  

d o p o r u č u j e  

podnět projednat na Výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3. Petice na podporu RockOpery Praha 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, místopředseda Výboru kontrolního ZHMP 
 
Místopředseda KV přivítal zástupce petentů. Informoval o skutečnosti, že únorové zasedání má být dle dohody 
politických klubů krátké, požádal o možnosti projednání petice až na březnovém zasedání zastupitelstva. Dále dal 
možnost vyjádřit se zástupcům petice. 
 
Zástupce RockOpery Praha poděkoval za možnost vyjádřit se, nemá problém s přesunem na březen, poprosil 
ředitelku RockOpery Praha o vyjádření. 
 
Ředitelka RockOpery Praha uvedla, že v roce 2020 byla RockOpera Praha v mínusu přes 3 miliony korun, z toho 80 
procent nákladů bylo získáno v kompenzačním bonusu MPO, část náhrady od MHMP v protikovidovém balíčku. 
Letos to však nevypadá vůbec dobře, neboť nebyl vypsán žádný odpovídající program. Podpora města je proto 
strašně důležitá. RockOpera Praha je ostatně důležitá i pro hlavní město Prahu, a to s ohledem na počty návštěvníků 
a též aktivit, které pořádá.  
 
Mgr. Benda uvedl, že se vyjádří zejména z pozice předsedy grantové komise. Nabídnul schůzku podatelům za účelem 
vysvětlení verdiktu grantové komise a neudělení dotace. Současně upozornil na snížení rozpočtu grantového 
programu asi o 10 procent a současné nárůst žádostí o podporu. Rozhodování bylo těžké a manévrovací prostor pro 
RockOperu Praha téměř žádný nebyl. 
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Ředitelka poděkovala a akceptuje názor grantové komise, nicméně výtky nepovažuje zcela za správné. Dále uvedla, 
že grantová komise je jen poradním (doporučujícím) orgánem a o dotaci rozhoduje zastupitelstvo hlavního města 
Prahy. 
 
Mgr. Benda uvedl, že by byl nerad, aby se do budoucna nerespektovalo rozhodnutí odborné komise, nicméně 
existuje i institut individuální dotace, který by bylo možné využít. 
 
Místopředseda navrhnul bod přerušit na příští jednání KV. 

Usnesení č. U-VK-0091 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   s  c  h  v  a  l  u  j  e  

        přerušení tohoto bodu do příštího jednání KV 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4. Pronájem prostor COPA 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, místopředseda Výboru kontrolního ZHMP 
 
Místopředseda KV představil další bod programu, kterým je podnět na pronájem obchodních prostor. Podnět byl již 
projednáván v minulosti, součástí podkladů je aktuální vyjádření odboru LEG. K bodu neproběhla žádná diskuse. 

Usnesení č. U-VK-0092 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  

nebyl shledán nesprávný či nezákonný postup hlavního města Prahy a podnět považuje za nedůvodný 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

5. Zpráva ředitelky OKC o výkonu kontrolních činností 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, místopředseda Výboru kontrolního ZHMP 
 
Ředitelka odboru kontrolních činností informovala o činnosti odboru v předchozím období, upozornila na zjištěná 
pochybení. 

Usnesení č. U-VK-0093 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace ředitelky OKC o výkonu kontrolních činností 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

6. Různé 

Předkladatel:  
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Místopředseda KV poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání ve 13:30. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Marta Gellová, členka Výboru kontrolního ZHMP  

Zapsal: Ing. Ondřej Prokop, místopředseda Výboru kontrolního ZHMP, JUDr. Adrián Radošinský, tajemník 
Výboru kontrolního ZHMP   

Ing. Ondřej Prokop 
místopředseda Výboru kontrolního ZHMP 

 
 
 
 

JUDr. Adrián Radošinský 
tajemník Výboru kontrolního ZHMP 

 


